
 

 
                                          PROCES VERBAL, 
 
 Încheiat azi 05.04.2013 cu ocazia şedinţei ordinare pe luna aprilie ,conform 
convocatorului înregistrat la nr.1463 din 01.04.2013. 
 La şedinţă sunt prezenţi 10 consilieri din totalul de 11,d-na Dicu   fiind 
absentă motivat. 
 D-na secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal al 
şedinţei anterioare.Nefiind, este aprobat cu unanimitate de voturi.   
 Dl.preşedinte  prezintă ordinea de zi  ,care este aprobată cu 10 voturi. 

1.Proiect de hotărâre cu privire adoptarea bugetului local pe anul 2013. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 

2.Proiect de hotărâre cu privire aprobarea încheierii unui contract de prestări 
servicii de cadastru. 

                     Iniţiator:primar 
                                  Raportează:Niti Elena Madalina 
            3.Proiect de hotărâre cu privire la  acordarea cu titlu gratuit a dreptului de 
folosință asupra unei încăperi de 16  mp în cadrul Școlii Primare Spătaru pentru 
desfășurarea activității Asociației  Comunitare Cungrișoara-ONG. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Vlad Cosmin Marian 
  4.Discuții,întrebări,interpelări. 
 D-na Nuțu:Ce este cu acest ONG? 
 Dl.Nicolescu:Este un ONG pe cale să se înființeze.Această hotarâre e o piesă 
la dosar, pentru spațiu. 
 D-na Nuțu:Nu înțeleg cine trebuie să prezinte referatul ,dvs. sau Vlad? 
 Dl.Săndulescu:În ședința de comisie am solicitat să se refacă acest referat și 
nu s-a ținut cont .Trebuia specificat statutul acestui ONG și un plan al încăperii .Să 
ai în vedere d-le Vlad, să-l refaci după ședință, împreună cu domnul care se pare că 
știe mai multe despre acest ONG. 
 Domnule primar, vă rog să prezentați un punct de vedere cu cererile din 
ședința anterioară,respectiv cererea preotului paroh de la Oteștii de Sus,cererea 
doamnelor Zaharia și Marica,cererea d-lui Șușoiu ,cheltuielile cu deplasarea 
profesorilor și referatul cu echipa de fotbal. 
 Dl.Niți:Era vorba să fie prezent și preotul. 
 Dl.Popa:Nu e în localitate. 
 Dl.primar:În mandatul vechiului consiliu am aprobat 5000 de roni 
parohiilor.Având în vedere că anul acesta se sfințește ,zic să dăm o sumă parohiei. 
 Dl.Niți:Au justificat cu facturi banii dați anterior? 
 Dl.președinte:Bisericile nu se lucrează cu bani cash,ci prin virament bancar. 
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 Dl.primar:Referitor la cererea celor două doamne cu suma de 2500 roni pe 
an,suntem într-un fel fortuiți ,și zic să facem un efort financiar,dar pentru târg nu 
suntem nevoiți. 
 Dl.Tudosie:Târgul nu e la societate? 
 Dl.primar:Nu. 
 Cu cererea d-lui Șușoiu,acesta susține că are impozitele achitate la zi ,dar are 
aproximativ 40 de milioane de lei vechi restanțe.E recalcitrant și ne invită la 
mormântul tatălui său să-i achite el. 
 Dl.președinte:Să-i faceți adresă  să plătească. 
 Dl.primar:Așa se va întâmpla cu toți rău platnicii.Referatul de la asociația 
sportivă e întemeiat.E vorba de plata arbitrajului.Cu privire la plata cheltuielilor de 
transport zic să respectăm litera legii.Am înțeles că dl.Moraru a plecat . 
 Dl.Popa:Unde la inspectorat? 
 Dl.primar:Nu,a revenit d-na Roșca. 
 După calculele noastre suma se ridică la aproximativ 7500 lei. 
 D-na Nuțu:Referitor la ședința trecută ,nu m-am referit la faptul că fac 
naveta.Eu nu am solicitat nimic,am fost trecută pe tabel cu o sumă pe care nu am 
cerut-o.Știam că nu mă încadrez în baza legală și nu am cerut navetă. 
 Dl.Săndulescu:S-au făcut afirmații că microbuzul face cursa Cungrea-
Căzănești. 
 Dl.Niți:L-am întrebat pe șofer și mi-a spus că făcut câteva excepții. 
 D-na Nuțu:Pe foile de parcurs nu scrie decât 180 km și semnătura 
șoferului,fără traseu. 
 Dl.președinte:Există un text de lege,în care conducătorul auto consemnează 
km parcurși,cu traseul pe unde trece și directorul școlii confirmă. 
 Referitor la baie,avem o hotărâre de închiriere cu 500 de roni/lună.Cel care 
investește trebuie să prezinte factura în original la contabilitate și se deduc aceste 
cheltuieli,dar numai pe jumătate din chiria lunară,eșalonat  pe mai multe luni. 
 D-na Nuțu:Am văzut că sunt niște facturi cu materiale pe care le poate scădea 
și din impozitul pe profit.De unde știm că aceste materiale s-au folosit acolo?De ce 
să se scadă din plata chiriei?De ce nu ați spus de la început că poate închiriam și eu 
și nu plăteam nici un leu.Factura se ridică la aproape 8000 de roni. 
 Dl.Săndulescu:Când consiliul local închiriază un bun, se face un proces verbal 
de predare-primire  cu starea bunului închiriat.Trebuie reflectat în acest proces 
verbal câți mp se închiriază,câte încăperi,cum sunt pereții și că necesită anumite 
renovări.Dacă se umblă la structura de rezistență să se facă o adresă prin care să 
solicite acordul nostru cu ceea ce vrea să facă,să separeu o încăpere, să adauge un 
zid etc. 
 Facturile depuse în original la contabilitate se deduc la noi și nu mai ajung la 
finanțe.Trebuie să ne înțelegem ca scurgerea banilor publici să fie reali. 
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 Cu bugetul local vreau să discutați concret pentru că l-ați studiat deja în 
comisii. 
 Dl.Niți:Vreau să se constituie o comisie de inventariere a tuturor investițiilor 
efectuate acolo,dacă corespund cu realitatea pentru că e o sumă prea mare și nu s-a 
făcut mai nimic.Cu materielele  astea se făcea o casă. 

Referitor la buget e bine că s-au prins bani și pentru sport.Târgul putem să-l 
mutăm și în altă parte. 

Cu acel spațiu la Spătaru ,ce activitate va avea acest ONG? 
Dl.primar:Este un ONG înființat prin cei de la CRONO ,care au un parteneriat  

cu cei de la Petrom.Pe noi ne ajută foarte mult la accesarea fondurilor europene la 
punctaj.Noi am pierdut multe proiecte că nu avem ONG-uri pe raza comunei și 
datorită gradului de sărăcie mai mic. 
 Dl.Niți:Nu se găsea ceva mai la centru? 
 Dl.primar:Au venit iarna, și ne-am gândit că dacă ei tot sunt parteneri cu cei 
de la Petrom ,le putem oferi un spațiu chiar în clădirea renovată de ei, că avea și 
căldură.Organizația are un președinte,un secretar, membrii și e non profit. 
 Dl.Tudosiea:Cei care fac parte din el sunt remunerați? 
 Dl.Nicolescu:Noi chiar am scos bani din buzunar. 
 Dl.primar:Trebuie să achităm capitalul social de 750 lei. 
 D-na Nuțu:Acest ONG nu are ca activitate decât cursuri de perfecționare.Am 
înțeles că sunt două sesiuni de perfecționare.Cum vi se pare să sistăm anumite 
proiecte și să accesăm altele,sau e o perdea pentru acoperirea altor proiecte?Vreau să 
știu ce folos are pentru interesul cetățenilor din localitate? 
 Dl.primar:Am fost invitat la Parlament de către parlamentarii din Olt și au fost 
și reprezentanți ai Guvernului care ne-au spus clar că în anul 2013 nu se mai 
finanțează proiecte noi, ci doar proiectele în derulare.Abia în anul 2014 se vor 
finanța proiectele noi și că va fi un an al proiectelor europene. 
 Dl.Niți:Când am fost la Călimănești,ne-au ajutat să renovăm școala la Spătaru. 
 Dl.Săndulescu:Ai fost și tu?,n-am știut. 
 Dl.Niți:Referitor la cererea d-lui Șușoiu ,el are posibilități să plătească. 
Parohia Oteștii de Sus să prezinte documente, că e un eveniment foarte mare. 
 Dl.Tudosiea:Evenimente sunt la toate bisericile. 
 Dl.Stancana:Mai e una 199 de ani. 
 Dl.Niți:Dacă dl.Stancana a onorat cetățenii,hai să le dăm și noi.I-am tot spus și 
lui Murguleț să facă,dar n-a făcut,chit că după asta Stancana a pierdut alegerile. 
 Dl.Tudosiea:Cine te-a pus să le dai? 
 D-na Nuțu:Referitor la buget,la anumite capitole mi se par sume prea 
mari.Pietruirea drumurilor comunale și a ulițelor comunale,ulițele intră în domeniul 
public?Mi se pare mult și la ziua comunei și la cei care împlinesc 50 de ani de 
căsătorie. 
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 Dl.primar:Sunt prevederi. 
 D-na contabil:Dacă nu facem ceva, la sfârșitul anului îi mutăm unde avem 
nevoie. 
 D-na Nuțu:Eu nu sunt de acord cu bugetul. 
 Sunt de acord cu încheierea contractului de prestări servicii de cadastru. 
 Referitor la ONG s-a adus un mobilier si niște carcase de telefon cărora nu le 
văd rostul. 
 Dl.Nicolescu:Calul de dar nu se caută la dinți. 
 D-na Nuțu:Știți mai bine cum e cu calul de dar pentru că ,pe lângă acest ONG 
ați mâncat ,ați băut și desfășurați anumite activități de care beneficiază doar anumite 
persoane. 
 Dl.Nicolescu:Ce treabă are consiliul local cu ONG-ul?Aici e vorba dacă 
acordăm sau nu spațiu. 
 D-na Nuțu:De trei ani știu despre ce e vorba.Eu specific că acest ONG este 
pentru spălare de bani. 
 Dl.Niți:Nu sunt de la Primărie. 
 Dl.Nicolescu:Confirmați că e spălare de bani. 
 Dl.Vlad:Veniți la ora 14 că vin aici. 
 D-na Nuțu:Nu sunt de acord.Sunt de acord cu suma de 5000 de roni pentru 
parohie.Referitor la dl.Șușoiu, acesta trebuie să-și achite datoriile și apoi să 
primească adeverința.Cu foile de parcurs cer să se reactualizeze pentru că nu e 
admisibil să-și pună doar șoferul semnătura.Directorul unității să-l urmărească și  
să confirme traseul. 
 Dl.Niți:Traseul a fost stabilit. 
 D-na Nuțu:Noi am aprobat să meargă la Miești prin Ibănești,nu pe izlaz: 
 Dl.primar:Eu zic să pună viza cadrul didactic care însoțește microbuzul. 
 Dl.Tudosiea:E foarte simplu dacă trece kilometrajul de pe bord. 
 Dl.Vlad:Nu merge. 
 D-na Nuțu:Dacă microbuzul stă acasă la șofer cum să-l însoțească un cadru 
didactic? Zic să stea la școală sau la primărie. 
 Dl.primar:Așa se mărește traseul. 
 Dl.Stancana:Sunt mofturi. 
 Dl.primar:Kilometrajul s-a stricat din mandatul trecut. 
 D-na contabil:S-a reparat de două ori,dar se strică mereu. 
 Dl.președinte:Există o hotărâre  cu traseul și consumul mașinii.Ordonatorul de 
credite și directorul școlii răspund. 
 Dl.primar:N-am făcut nici ITP-ul.Referitor la rafturi și jaluzele nu le putem 
face că nu avem voie. 
 Dl.Nicolescu:Suma de 5000 roni pentru parohie nu e mare.Biserica trebuie să 
îmbrace o haină nouă.Nu se poate face cine știe ce de banii aceștia. 
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 Referitor la cererea doamnelor Marica și Zaharia,cred că ambele terenuri sunt 
importante.Ați găsit înțelegere pentru suma de 2500 roni la terenul de fotbal,cred că 
puteți și pentru târg. 
 Dl.Tudosiea :Nu este autorizat de 10 ani. 
 Dl.Nicolescu:Cu cererea d-lui Șușoiu ,trebuie să înțeleagă că are și obligații 
nu numai drepturi. 
 Referitor la cheltuielile de transport,cred că suma de 7500 roni este 
rezonabilă.Sunt și eu în situația de a face naveta la Dobroteasa.Primesc salariu 200 
de lei și cheltuiesc cu naveta 100. 
 Cu baia comunală avem contabil,jurist și pot să spună dacă e în regulă sau nu. 
 Cu microbuzul există o comisie,un traseu aprobat,s-a stabilit consumul 
mediu,analizăm mereu că s-a dus mai la deal cu 5 m sau mai la vale cu 10.E finanțat 
de primărie și nu trebuie să facem un capăt de țară pentru 1 km în plus sau în minus. 
Nu poți obliga nici un cadru didactic să măsoare traseul. 
 Referitor la ONG însăși denumirea de ONG e non profit și poate fi înființat de 
oricine.Singura problemă a consiliului local e dacă dă sau nu spațiul,cu atât mai mult 
să spună că este pentru spălat bani.Sunt cuvinte legate de hârâiala politică. 
 D-na Nuțu:De ce nu ați invitat-o și pe doamna Dicu,pentru că face parte din 
ONG?Nu suntem în deșert.Trebuie să știe toată lumea. 
 Dl.Nicolescu:Nu ne puteți face o tagmă de hoți. 
 Dl.Vlad:Vă dau toate hârtiile să le trageți la xerox. 
 Dl.primar:E înființat de persoane fizice.Am plătit și eu , ca persoană fizică și 
nu ca primar, cazierul fiscal și am participat la capitalul social. 
 D-na Nuțu:Nu doresc să fiu membru ONG și să nu facem nimic pentru 
comună. 
 Dl.Nicolescu:Cursul de instruire a fost organizat de CRONO și personal am 
fost instruit despre cum se înființează un ONG. 
 Dl.primar:Pe noi ne interesează numai spațiul. 
 Dl.președinte:Să-l lăsăm să ne împărtășească ce a învățat acolo. 
 Dl.Nicolescu:Discuția asta e tragi-comică. 
 Dl.Stancana:Cei doi profesori s-au antrenat puternic. 
 Bugetul local e o lege locală care stabilește ce facem în anul în curs.Am venit 
aici să-l analizăm și s-a creat o diversiune care, văd că a ținut să nu se vorbească ce 
trebuie.D-na Nuțu,regret că nu ați fost în legislatura trecută ,pentru că dacă erați, și 
numai faptul că ați renunțat la niște bani sunteți de admirat,cred că nu eram în 
situația de acum de a plăti din buget restanțele.Vă spun din experiență că suma de 
70000 ron la pietruire nu înseamnă nimic.Dacă luăm facturile vechi vă înspăimântați. 
Nu ați înțeles că la DC 25 nu e o investiție nouă,ci o datorie.Noi nu avem investiții 
pentru că plătim arierate. 
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 Referitor la microbuz,cei care aveți dubii,haideți să refacem traseul nu cu 
microbuzul, ci cu o mașină personală și vedem lungimea traseului.La fiecare ședință 
discutăm de traseul microbuzului. 
 Eu sunt cel care am dat drumul la târg la data de 15 august 1996.Zic să mă 
susțineți și pentru târg.E o pată rușinoasă să-l închidem.Cineva are interes să-l 
închidă.Putem să-l și cumpărăm.Zic să-l introducem  în bugetul local și să stabilim 
noi taxa. 
 Dl.președinte:Nu există o bază legală pentru această chirie. 
 Dl.Stancana:Zic să se perceapă o taxă. 
 Dl.președinte:Dacă te ocupi tu ca vice. 
 Dl.Stancana:Dacă nu recuperez toți banii dați pe chirie la sfârșitul anului,vin 
cu banii din buzunar. 
 Dl.președinte:Sunt bune opiniile exprimate,sunt normale,firești și să ținem 
cont de ele. 
 Acest buget a stat mai mult în discuții la comisia de buget finanțe și am făcut 
trimiteri la lege,la fiecare capitol în parte.Până în prezent,și nu sunt lipsit de 
modestie,nu am avut un buget ca acesta să reflecte realitatea faptică a comunei.Nu 
pot să-i imput primarului că nu a avut transparență.Nu pot să-i imput primarului că 
nu ne-a informat la fiecare ședință de consiliu despre derularea investițiilor majore.E 
adevărat că  anumite capitole sunt umflate,dar de exemplu dacă nu se consumă 
sumele pentru cele aproximativ 40 de cupluri ,se pot muta banii acolo unde ne 
trebuie.La zile comunei ,anii anteriori am spus că invităm fiii satului.O singură dată 
această sărbătoare și-a atins scopul pentru că o parte din consilierii locali ați fost 
îndrumați și chiar și decanul de vârstă a fost cooptat să cheme personalitățile care 
 s-au realizat în țară și peste hotare.Să fie o sărbătoare a lor ,nu să oferim mici și bere. 
Am observat că sunt la capitolul cheltuieli furnituri de birou,deplasări sunt sume 
mici.Referitor la pietruire ,aici nu întotdeauna lucrarea iși atinge scopul pentru că nu 
se respectă lucrarea corect și la recepție sunt scurgeri de bani.Banul se risipește fără 
un punct de control.Suma nu e mare așa că nu cred că sunt suspiciuni.În alte 
mandate s-au efectuat lucrări pe jumătate și le-am achitat integral.Sunt de acord cu 
bugetul local.Trebuie un referat și cu o propunere pentru taxa de târg și să o 
analizăm. 

O parte din venituri vin tocmai din agricultură.Îl rog pe domnul viceprimar ca 
până la sfârșitul anului să finalizeze punerea în posesie pe Legea 18/1991,1/2000 și 
247/2005. 

Sunt de acord cu proiectele de hotărâri. 
Se supun la vot proiectele de hotărâri. 
1.Proiect de hotărâre cu privire adoptarea bugetului local pe anul 2013-9 

voturi pentru,1 abtinere ,d-na Nutu. 
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Dl.Stancana:Vă abțineți la buget? 
D-na Nuțu:Da.                     
2.Proiect de hotărâre cu privire aprobarea încheierii unui contract de prestări 

servicii de cadastru-10 voturi pentru. 
            3.Proiect de hotărâre cu privire la  acordarea cu titlu gratuit a dreptului de 
folosință asupra unei încăperi de 16  mp în cadrul Școlii Primare Spătaru pentru 
desfășurarea activității Asociației  Comunitare Cungrișoara-10 voturi pentru. 

Referitor la  acordarea a 5000 roni pentru Parohia Oteștii de Sus-10 voturi 
pentru. 

Suma de 7500 de roni pentru cheltuielie de transport a cadrelor didactice-10 
voturi pentru. 

D-lui Șușoiu i se va trimite o înștiințare de plată. 
Se acordă suma de 2500 roni /an pentru chiria terenului de fotbal-9 voturi 

pentru.D-na Nuțu nu participă la vot. 
Se acordă suma de 2500 roni /an pentru chiria târgului-9 voturi pentru,cu 

condiția recuperării integrale a sumei prin taxare.D-na Nuțu nu participă la vot. 
Dl.președinte:V-aș recomanda să faceți diligențele pentru transferul 

microbuzului școlar la școli pentru că acum au personalitate juridică. 
Se declară închise lucrările ședinței. 
 
 
              Președinte,                                   Secretar, 
 Aurel SĂNDULESCU                        Gabriela ANDRONIE 

 
 
 
 
 

  


